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 6.9.24תשפ"ד.   שופטים פרשתערב שבת                                    55-72גיליון מס'  –קיבוץ לביא בס"ד, 

daflavi@lavi.co.il 

 

 

 רוני נוי   – פרשת שופטים תשפ''ד

 :בשנת תרמ"א כתב ה"שפת אמת"

שופטים ושוטרים ת' לך. הוא ג"כ לכל פרט. שופטים הוא הדעת להבין האמת והוא ע"י הגיון בתורה שבכתב ושבע"פ.  

כמו השופט שפוסק הדין כן קבלת האדם עצמו בפיו. ושוטרים בחי' המצות עשה ול"ת שהוא בגוף המעשה לכוף היצר 

ל שהיו בזמן המקדש האירו עיניהם של ישראל.  לשנות המעשה ע"פ התורה. ובאמת נראה כי הסנהדרין וחכמי ישרא 

ועי"ז הי' גם לכל פרט בחי' שופטים ושוטרים כנ"ל. וז"ש ושפטו את העם משפט צדק. שאין הפי' רק על הטענות. רק 

 שיטו לבות בנ"י שיהיו אנשי אמת וישפטו מעשיהם בצדק. וע"ז מבקשין השיבה שופטינו כו' ויועצינו: 

 : הרב אייל ורד מבאר בספרו "אל שפת האמת"

ה'שפת אמת' לציווי הנוגע לכל אחד על ידי  הציווי הכללי על הקמת מערכת משפט מסודרת לאומה הישראלית , נהפך 

  :הקמת מערכת משפט פנימית. המערכת הזו בנויה משני חלקים מאיתנו:

אנו נדרשים לשפוט את מעשינו במאזני הצדק. לחשב שכר מצווה כנגד הפסדה, לבחון את   ,השופטים  –בחלק הראשון 

מעשינו, ובעיקר לחפש את האמת במעשים ובמחשבות. בחינת האמת במעשינו מדייקת אותם. לימוד התורה מאיר ומבהיר  

 את המעשים וכפי שאדם דן את עצמו כך דנים אותו.  

עשיית המעשה גם בלי הזדהות או הבנה. מערכת שלמה של    –החלק השני נקרא שוטרים, כאן בא לידי ביטוי עניין הכפייה 

מצוות לא תעשה ועונש בצידם. מערכת זו באה כנגד כוחות התאווה הלא טובים שקיימים באדם, מהווה משקל נגד היצר  

שוטרים,  עם  –ברור שנדרש כאן שילוב של הכפייה  שוטרים.הרע המתגבר, ומול כוחו של השכל. למכלול הזה קוראים  

 מערכת שפיטה פנימית. שניהם ביחד ידחפו את האדם מבפנים לעשות מעשים ראויים לאור שייכותם אל האמת. 

זו הייתה האווירה הכללית בזמן הסנהדרין. נוכחותם באומה יצרה בעם תנועה נפשית של חיפוש אחר האמת,  רצון להוציא  

 את הצדק לאור, גם של התובע וגם של הנתבע.

אנחנו מתפללים להחזרת הסנהדרין )שופטינו ..( לא רק במובן של חזרת משפט התורה לארץ, אלא לאוירה הכללית בה כל  

 ביושר ובאמת.   אדם שופט את עצמו בצדק,

 בתוכך, בעצמך, חיפוש אחר האמת כמשימת חיינו. – שופטים ושוטרים תיתן לך 

 שבת שלום 

 

 

 

 

 

דף השבוע

 .ד באופקים"ד. נרצח בשמחת תורה תשפ"לעילוי נשמת מיכאל אוסטרובקי הי
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 - תמר שורק -מעט לעת 

את סיום התורנויות והגיוסים בענפים השונים. כדי שהענפים יוכלו להיערך למהלך זה, הוא יכנס   השבוע, אישרה האסיפה 

בסיום חודש זה. עד אז, כמובן שכל התורנויות והגיוסים ימשכו כרגיל ויש להתייצב אליהן כפי שהיה עד כה. אנו   רק לתוקף

רואים חשיבות גדולה בהמשך מילוי חלק מהמשימות על ידי חברים ומבינים שתורנויות אלו יכולות להוות מקור להכנסה  

חברים וחברות שמעוניינים להמשיך ולתרום בדרך זו, או לשמור   נוספת לחברים במידה ויהיה שינוי באורחות החיים. לכן,

 את מקומם במערכת לתקופה של אחרי השינוי, מוזמנים לפנות  ולהמשיך להיות משובצים למשמרות השונות. 

מדריך,   –מרכזת, אלון אוברמן  –בשעה טובה,  הגיעו לקיבוץ, חניכי גרעין צבר החדש. צוות הגרעין הם: תמי אורבאום 

מש"קיות מהצבא שילוו את הגרעין בפרק הקליטה. החניכים גרים בבית הנעורים הישן, שעבר     - עבריה מאלי ושירה ששון 

תודה לבנות הנוער ולצוות שעמלו קשה על הכנת המבנה. בית "גיל גליל" ששימש בשנים   –צביעה וניקוי לקראת הגעתם 

האחרונות כמועדון התיכון, עבר לידי הגרעין ומשמש אותם ככיתות וכחדר האוכל, בנוסף למועדון הרגיל של צבר. לאחר  

החדר של מריון(, והמועדון הישן )ליד פרק הקליטה, ישופץ בע"ה בית גיל גליל ויותאם לשימושו כמועדון וחדר אוכל לצבר  

יפונה לצרכים אחרים. תודה למשפחות שהתנדבו לאמץ את החניכים ובהצלחה לכולם! מהגרעין הקודם, נשארו עדיין  

חמישה חניכים הממשיכים להיות מלווים על ידי מיכאלה. תודה למיכאלה ידעי שריכזה את הגרעינים בשלש השנים  

 האחרונות, באהבה ובמסירות! 

שנת הלימודים החדשה, החלה השבוע בצורה חלקית לצערנו, עקב השביתה בתיכונים. כולנו מקווים שהשביתה תסתיים  

במהרה ושכלל התלמידים יוכלו לשוב מיידית ללימודים. תודה לצוותי החינוך והגיל הרך על פעילויות הקיץ, על ההכנות  

 לשנה החדשה ובהצלחה רבה בשנת הלימודים תשפ"ה. 

 שתזכו להגדיל תורה ולהאדירה!  –עוד התחילו השבוע את לימודיהם, תלמידי הישיבות ובנות המדרשות 

 ברכותינו לי"גימלים החדשים ולבנות השירות הלאומי שפתחו גם הם את השנה, בהתנדבות ובשירות.  

 מאחלים לכם שנה מועילה, תורמת ומהנה! 

 

נציג בפני החברים עת פרטי התוכנית של שכונת הקראווילות.   –  15.9באסיפה הבאה, שתתקיים ביום ראשון, י"ב באלול, 

מ"ר, בשטח שמיועד בעתיד לשכונה    90כפי שפורסם בעבר, נענינו לבקשת המועצה ואישרנו הקמת עשר קראוילות, בגודל 

ים  חדשה, ליד שכונת "יבניאל". המשפחות שיגורו במתחם, תהיינה משפחות של עובדי מרכז השיקום החדש, שנפתח בימ

אלה בבית החולים "צפון" )פוריה(. ועדת קבלה משותפת לקיבוץ, למועצה ולבית החולים, תהיה אחראית על קבלת 

המשפחות ועל סיום החוזה איתן במידת הצורך. לצורך הקמת המתחם, תישא החטיבה להתיישבות בעלויות פיתוח האזור,  

ל תשתיות שתשמשנה את הקיבוץ בהמשך, עת יבנו שם בתי חברים. ההסכם של הקיבוץ הוא לעשר השנים הקרובות,  כול

לאחרים נוכל לרכוש את הקראווילות או לפנות אותן. באסיפה זו ישתתפו נציגי המועצה, החטיבה להתיישבות ובית 

ר האסיפה. החולים, יוצגו כל הפרטים בפני החברים והפרויקט כולו יובא לאישו
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 יאיר ריינמן  - סיבים אופטיים פריסתפרויקט 

כזכור )אולי(, חתמנו לפני מספר חודשים על הסכם ארוך טווח עם חברת טלראן. במסגרת ההסכם, תספק לנו החברה 

שירותי אינטרנט על גבי רשת סיבים אופטיים. בסיום הפריסה כל צרכן בלביא יהיה מחובר באמצעות סיב ישירות למוקד  

ובאיכות כמשופרים בהרבה בהשוואה למערכת הנוכחית.    השידור. הסיב האופטי מעביר כמות עצומה של מידע, במהירות

נגה שירן    -ההסכם מול טלראן מגדיר את מחויבותם למהירות גלישה ולאיכות שידור. מטעמנו מלווים את תהליך ההתקנה 

 בהקשר למלון, יפתח ועובדיה בקיבוץ. 

צוות פריסת הסיבים כמעט וסיים את חלקו )השחלת סיבים דרך צנרת הטמונה באדמה  ששימשה את מערכת הטלפונים(. 

בין    – בשלב זה נפרסו סיבים מהמוקד ועד ארון התקשורת הסמוך לכל בית. בימים הקרובים תחל פריסת סיבים במלון 

 דרים )התפוסים(. המבנים ובמסדרונות של קומות החדרים, בשלב זה ללא כניסה לח

 ואיכות הקו. צוות זה אמור לסיים עבודתו בתוך כשבועיים. צוות שני עוסק ב"ריתוך" הסיבים ובדיקת רציפות  

 צוות שלישי יעסוק בהקמת המוקד )בצמוד למרכז עליזה( אליו מגיע קו התקשורת הראשי ומשם מתפצל אל תוך הקיבוץ. 

תפקידו לחבר את הסיב במקטע שמארון התקשורת הדירתי אל תוך הבית ומשם אל האביזרים והשקעים    - צוות רביעי 

 אליהם יתחברו המחשב / טלוויזיה וצרכנים ביתיים נוספים.. 

מאחר ומדובר על טכנולוגיה שונה מזו המותקנת כיום, טכנולוגיה האמורה לתמוך בעולם בו התקשורת מתנהלת ע"ג  

האינטרנט )כולל שידורי הטלוויזיה( באמצעות אפליקציה, חשוב לתכנן ההתקנה הביתית כך שתיתן איכות ועוצמת שידור  

 ראויים. 

קבענו עם החברה המתקינה לבצע ערב הסברה עבור אנשי לביא במהלכו יסבירו לציבור במה מדובר, מה השיקולים בבחירת  

 ציוד ומיקומו וכו'. בהמשך יעמדו  גם יפתח ועובדיה לרשות החברים ככל ויזדקקו לעצה וסיוע 

שלושה נתחיל להיכנס לדירות חברים. נתאם כמובן מראש, אך נדרשת גמישות מצדכם, כך שנוכל לבצע   –בתוך כשבועיים 

בתי אב ביום עבודה(. אי"ה תסתיים ההתקנה לקראת סוף השנה האזרחית. חשוב להוסיף כי שיטת    4-6העבודה ברצף  )

ה התקנה בתוך הדירה, ניתן לגלוש באמצעות המערכת העבודה היא כזו שהחיבור מתבצע למערכת חיה. מרגע שבוצע

 החדשה. באופן זה לא ננותק מהאינטרנט גם בתקופת ההתקנות ואין צורך להמתין לאחרון המתחברים. 

בשולי הפרויקט הגדול, ותוך ניצול תשתית הסיבים נבדקת הצעה לחדש ולשכלל את ניהול המצלמות הפזורות בלביא.  

מלקחים ששמענו מחברי כיתות כוננות ביישובי הדרום, מצלמות מתאימות בנקודות קריטיות ומוקד שמסוגל לאסוף  

 התגוננות. צוות הביטחון עוסק גם בכך. המידע לנתח אותו ולהעבירו לאנשי השטח מהווים מכפיל כח ביכולת

 

 התקנת שערים בדרכים חקלאיות 

בעקבות ניתוח סיכונים שביצע צוות הביטחון, התקבלה המלצתם להתקין שני שערים על דרכים חקלאיות המגיעות ללביא,  

 במטרה למנוע / להקשות על כניסה לא מבוקרת של רכבים בשעות הערב.

. השער השני יותקן בסמוך למפטמה   77שער אחד הותקן בסמוך לבריכת החימצון על דרך העפר העולה ללביא מכביש 

 ויחסום את דרך הכורכר המגיעה מכיוון קרני חיטין ומחברת בין המפטמה ללביא. 

השערים  נשלטים ע"י אפליקציה בדומה לשליטה על פתיחת השער הראשי בכניסה לקיבוץ. הם יחליפו את השער הידני  

 שהיה מותקן בסמוך למפעל הרהיטים. ארז שפר בתפקידו כרב"ש אחראי על תפעול השערים.

 

 20/9/2024יום שישי  -מרוץ 'שביל הבנים' הדרוזים 

מתקיים מידי שנה בשטחים שלנו, בהשתתפות אלפי רצים. בשנים קודמות נקודת ההתכנסות לתחילת המרוץ הייתה  

והאחרונים מסיימים    6:00בסמוך לבית העלמין שלנו ועל כן כמעט ולא נחשפנו לקיומו )ראשוני המוזנקים יוצאים סביב 

בבוקר יום    -ג(. המשמעות  -ב, א-השנה נקבעו שטחי הכינוס בסמוך לקרני חיטין )שטחי הגד"ש א  לערך(. 10:00 -המרוץ ב 

אוטובוסים + כמה עשרות רכבים פרטיים בדרכם לאירוע. סדרנים   100יעברו דרך לביא כ  5:00-7:00בשעות   20/9שישי 

לאזור   ץ יתפנו כלי הרכב דרך המחלף בכניסהיכווינו את התנועה בקטע הכביש שבין השער ועד לאזור הלולים. בסיום המרו 

בשל השעות המוקדמות בהן תתנהל תנועה מסיבית של כלי רכב, ההפרעה צפויה להיות   התעשייה ולא יחזרו דרך הקיבוץ.

 קטנה יחסית ובכל זאת נקראים ההולכים והנוהגים בשעות אלו לפקוח עיניים ולהיזהר.  

במסגרת ההערכות לאירוע, משקמת חברת "נתיבי ישראל" את דרך הכורכר המוליכה מלביא ועד קרני חיטין. עבורנו זו  

 הזדמנות שכן מצב הדרך בכי רע בשל ריבוי הגשמים בחורף שחלף.  
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 נבך ויעוזי ל -מהנעשה בחינוך

הייתה שנה מאוד מאתגרת, לילדים, לנוער, להורים  : השנה החולפת  סיכום החופש הגדול ופתיחת שנת הלימודים החדשה

)בעיקר  ולצוותי החינוך. המלחמה שעדין נמשכת, שבשה את היכולת לייצר רצף של פעילות, גרמה למחסור ותחלופה בצוות 

 שקט. -בתיכון(, ולאווירה כללית של מתח ואי

ואף על פי כן, קיימנו כמעט את כל התכניות שהכנו לחופש הגדול, לרבות אירועי השיא של נופש תיכון, וקייטנות בתי  

 הילדים. עשינו כל מאמץ להעניק לילדים מרחב בטוח של מפגש חברתי, משחק והנאה.

אמנם, נאלצנו פעם אחת להתמודד עם אזעקה וירידה למקלטים, אך התפקוד של הצוות והילדים במהלך האירוע הבטחוני  

 היה למופת. תוצאה של הכנה ותרגול. הופקו גם כמה לקחים. בסיכומו של דבר, חזרנו תוך זמן קצר לפעילות ולשגרה.

זה המקום להגיד תודה רבה לצוות בתי הילדים והתיכון, על ההשקעה והאחריות הרבה, ולכל הי"ג והתיכוניסטים, שתגברו  

 את בתי הילדים בחופש הגדול ולמדריכי בני עקיבא שהדריכו במהלך החופש ובקייטנה.

 

 במהלך הקיץ השלמנו את ההערכות לשנה הבאה, שנפתחה זה עתה. 

הפעילות  גילאיות(, בבית זיו ובגלבוע, ושינוי במתכונת שעות  -גילאיות )במקום דו-הובלנו מהלך של מעבר לקבוצות תלת

בתבור )יותר פעילות בערבים, פחות בצהריים(. כמו כן, מועדון התיכון עבר ממבנה גיל גליל )שהפך למועדון צבר(, למבנה  

 בית כרמל, למטרת התחדשות והתרעננות. 

בכל שנה, במעבר משנה לשנה, יש קושי למלא את שורות המדריכים המסיימים, במדריכים חדשים שייכנסו לנעליהם. 

השנה אפשר לומר בסיפוק, שרוב המשבצות הריקות, התמלאו במדריכים חדשים מבעוד מועד, ויכולנו להתחיל את השנה  

 החדשה, כמעט ללא חוסרים כלל. 

ילדים( הצוות הוא: רינה גיא מכפר תבור )מובילה(, חן אלגזי מטבריה )שניה(, הראל מזרחי    30 – ג -בבית זיו )כיתות א

 מטבריה )שלישי(, ויהלי דניאל מפתח תקווה )בת שירות(. חסרה לנו עדין בת שירות נוספת המיועדת לבית זיו. 

ילדים(, הצוות הוא: יוסי חזיזה מעפולה )מוביל(, רוית אופטובסקי מלביא )שניה(, מוריה אדטו    34  –ו -בגלבוע )כיתות ד

 מפתח תקווה )בת שרות(. 

מובילה. עדין חסרים שני/ה ובת שירות בהשלמת   – ילדים(, הצוות הוא: אופק אלבז )יעקובוביץ (   23 – ח -בתבור )כיתות ז

 תקן. 

 ילדים(, הצוות הוא: אוריה אברבנאל ושקד אברבנאל.   50 –י"ב  –בתיכון )ט 

פתיחת השנה עברה יחסית באופן חלק, למעט השביתה בתיכונים, שגרמה "להתארכות" החופש הגדול, באופן שהתקבל ע"י  

 התיכוניסטים ברגשות מעורבים. אנו מקווים שתסתיים במהרה. 

 

 על שולחננו מונחות כעת כמה סוגיות מערכתיות, שדורשות שיח וחשיבה:  

סוגיית השיבוצים )מי יהיו המדריכים של בני עקיבא בשנה הבאה(, התבררה כסוגיה שמעוררת הרבה אמוציות בקרב 

השיבוצים, על מנת שהתהליך, הציפיות, והקריטריונים יהיו יותר  התיכוניסטים, וחייבה אותנו לגבש מדיניות ונוהל בתחום 

קבלה של תיכוניסט/ית  -ברורים, ותהיה מניעה מוצלחת יותר )ככל הניתן(, לתחושות של פגיעות ומפחי נפש במקרים של אי

 כזה/ו או אחר/ת.

סוגיה זו הציפה שאלות רחבות יותר שדורשות שיח ובירור כמו, מה נורמות וכללי ההתנהגות המצופות מהילדים בכלל  

והתיכוניסטים בפרט, במסגרת החינוך, ולמי הסמכות להציב דרישות אלו ולאכוף אותן. כיצד יכולים ההורים להיות  

החינוך, האם מסגרת בני עקיבא היא חלק ממערכת   מעורבים ולהשפיע על הטמעת הנורמות והכללים האלה במסגרות

 החינוך או טריטוריה נפרדת,  ועוד... 

 בכוונתנו לקיים בהקדם שיחת הורים בנושאים אלה 

במסגרת ימי ההערכות לשנה החדשה, הגדרנו בצוות בתי הילדים מטרות לשנה זו, ורשימת ערכים שעל פי הם נפעל. 

 המטרות והערכים יובאו לדיון ואישור במינהלת החינוך בהקדם.

,  19.10.24התיכוניסטים החרוצים כבר עובדים במרץ על ה"שלום לך י"ב", שיתקיים בע"ה, במוצאי שבת של חוה"מ סוכות.  

 י"ז בתשרי. ברכות ויישר כח לעוסקים במלאכה.

מאחל לילדים, לתיכוניסטים, לצוותי ההדרכה, להורים, לחברי מנהלת החינוך, ולכל בית לביא, שתהיה לנו בע"ה, שנת  
 פעילות חינוכית מוצלחת, מהנה ובטוחה. 
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 יפעת פרץ  -מערכת גיל הרך

 טובה. בשעה  נפתחה  חדשה חינוך שנת    

   ילדים  97 -ל  28.8.2024 אב  כ"ד רביעי ביום שעריה פתחה הרך הגיל מערכת השנה 

   שנים. 6  גיל ועד  לידה מגיל

 קיבוץ.  חברי 39 -ו תושבים  30 חוץ, ילדי  28 במערכת

 מנהלות את הגנים:

 בית לילך –   שרית וינטר, 5  תינוקות  

 בית חורש –   סמדר כהן , 17  פעוטות 

 גנון  צבר –    אורית דרור, 22 ילדים 

 גן גולן –       רותי בולביק,  20 ילדים

 ילדים  33 רוזנצוויג, ליאורה    –  כנרת גן

   קלים(. שינויים )עם קבועים נשארו ברובם הצוותים

   ההורי.  לקול הקשבהו  הילד לצרכי  הניתן ככל ודיוק ברגישות בהדרגה, תהנעש גן בכל הילדים קליטת

 הניתן.  ככל ומהירה  טובה קליטהל  מותאם מענה  ומתן פניות לאפשר מנת על יותר  מורחב בהרכב עובדים הצוותים

 את מערכת החינוך ממשיכות ללוות נשות מקצוע כל אחת בתחומה: 

 טל גולן-מדריכה פדגוגית  

 נחמה בולקה  -  )קלינאית תקשורת( מטעם תוכנית מעג"ן.

 החינוך. משרד  מטעם הרך הגיל  על מפקחת  - זוסמן ענבל

 החינוך.  משרד מטעם הגנים  פסיכולוגית –  סיון

   .2024  דצמבר  הבנייה לסיום וההערכה מתקדמת המעון בניית 

 בהמשך.  למעבר והצפי הבנייה התקדמות  על לעדכן נמשיך  , הכיתות ואבזור לעיצוב  נערך המעון  בניית סיום לאחר

 במהלך חודש אוגוסט  התקיימה הרצאה של  גלעד  אמשלום, להורי  הגיל הרך בנושא  

 "חוסן  – כיצד )ולמה(  לדבר  עם הילדים את הלא מדובר?"

אני מזמינה  אתכם להציע  נושאים להרצאת  נוספת בתחום הגיל  הרך, כאלו שהייתם  רוצים, צריכים או שמעתם  והרגשתם  

 שזה יכול  להתאים לנו. 

 
 

 שנדע שלום, שלווה ובטחון במהרה בימינו! 
 בתפילה לחזרתם של החטופים, החיילים וכוחות הבטחון לביתם בשלום.

 
 בּוֹעֶרֶת  אַדְמָתִי  אִם גַם ,אַחֶרֶת  אֶרֶץ לִי אֵין"

 נִשְמָתִי  אֶל עוֹרְקַיי, אֶל ,חוֹדֶרֶת בְּעִבְרִית מִילָה רַק

 מנור(  )אהוד  "בֵּיתִי הוּא כָּאן .רָעֵב בְּלֵב כּוֹאֵב, בְּגוּף

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 מועדת חברים

 .עוז ונופר קורן, יתקיים דיון חברות של משפחת 10/9/24ביום שלישי 

 במשרדים.בחדר ישיבות  19:00-19:30הדיון פתוח לציבור בין 

 אפשר גם לפנות לכל אחד בועדה.

 בהצלחה ובברכה

 גלילה, עדי, תמר והני. מוריס, חיה, הדר,
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 חוגי בית   –מצוות אורחות חיים 

 תודה למארחים.  –מפגשים   3התקיימו השבוע 

חברים. השיחה בפורום המצומצם אפשרה למסור מידע, להבהיר ולהסביר סוגיות כלליות   10-12בכל מפגש השתתפו  

ופרטניות שהעלו חברים ובעיקר לשמוע התייחסות , ביקורת, הערות וכו'. ראוי לציין כי כשקבלנו על עצמנו את "מסמך 

של הדברים. פער זה יוצר אתגרים ואי הבנות וגם עליהם  העקרונות" לא תמיד היה ברור לכולנו מה המשמעות היישומית 

 שוחחנו. 

לא תמיד היו. נשמעו אמירות משמעותיות הן בתוכנם והן בתחושות שביטאו הדוברים "בין   –מטבע הדברים, הסכמות 

השורות" ועבור צוות ההיגוי כולן רלוונטיות. עלו גם הצעות שונות לעדכון ההסדרים, בעיקר מתוך רצון לפתור מצוקות  

 ולהרחיב את בסיס התמיכה בשינוי. 

כוונתנו לאסוף את הדברים ולבחון כיצד ניתן לשלבם בהסדרים תוך שמירה במידת האפשר על המסגרות והאיזונים 

 שקיבלנו על עצמנו. 

 נקיים עוד שני חוגי בית. נודיע על מקום ההתכנסות.  20:30ובשעה  18:00בשעה   9/9בשבוע הקרוב, ביום שני  

 

 – מהנהלת חשבונות 

 אלן יוצא לחופשה.  610/09/24-06/10/24בין התאריכים  

 תמר שילוח תבצע העברות בנקאיות כרגיל. 

 tamar@lavi.co.il -הדרך היעילה ביותר הינה לשלוח דואל ל 

 שרה הראל תחליף את אלן במקרים שלא סובלים דיחוי. 

 

 מהשירות הלאומי 

     ברוכות הבאות לבנות שירות לאומי תשפ"ה לקיבוץ לביא 

 והדרת  -מעיין פיקל ממעלה אדומים 

 בגלבוע    -מפתח תקווה -מוריה אדטו

 והדרת - נתנאלה לוי מירושלים

 בית זיו ובית לחיים  -יהלי דניאל מפתח תקווה

 יהודית סבתא  -דבורה ווזניקה מפלורידה

 סבתא יהודית  - ציונה גולדפישר מקוניטקט

 סבתא יהודית  -אביבה קליין מארה"ב

 קומונרית גבעת אבני ובי"ס יד ששון  -משלומי  -רותם בן הרוש

 עם קהילת המפונים במלון לביא  -שירה זמורה מבית חג"י

 

 

  

mailto:tamar@lavi.co.il
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 מזל טוב

 לאלישבע אוברמן

 ואמיתי אוברמן

 להולדת הנכדה

 לג'וני ואסי אוברמן

 להולדת הנינה

 בת לאפרת ונטלי

 מזל טוב לכל המשפחה!

 לחתונת מזל טוב

 בתאל ואיתיאל טאירי

 להדסה ולאיציק אברבנאל,

 למשה אברבנאל ולרינה וקסמן

 ולכל המשפחה.

בורא עולם בקניין השלם זה 

 הבניין.


